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Vragen naar rechtstreeks toegankelijke hulp (RTH)  -  Regionale spreiding

Ik stelde reeds enkele vragen naar een overzicht van de vragen voor rechtstreeks 
toegankelijke hulp (RTH). In 2019 dienen er opnieuw extra middelen uit het 
uitbreidingsbeleid verdeeld te worden voor RTH. Dat is mijns inziens moeilijk indien er 
geen zicht is op de vragen naar RTH en de regionale spreiding van deze vragen.

1. Heeft de minister al zicht op het aantal vragen naar RTH die niet door de vergunde 
zorgaanbieders kunnen worden ingewilligd? 

2. Wordt er bij de verdeling van middelen rekening gehouden met de regionale 
spreiding van de huidige punten RTH, zodat ook in regio’s waar veel onbeantwoorde 
vragen blijken te zijn, maar weinig middelen beschikbaar, in een passend aanbod 
kan worden voorzien?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 27 van 24 oktober 2018
van TINE VAN DER VLOET

1. De diensten RTH dienen het aantal wachtenden voor RTH niet te registreren. In het 
verleden is gebleken dat het hanteren van wachtlijsten voor uitbreidingsbeleid zal 
leiden tot strategisch gedrag: een maximale registratie van alle soorten vragen 
wordt dan gezien als de zekerste weg naar uitbreiding. Indien er geen zicht is op de 
gegrondheid en de aard van die vragen, dan is dit ook geen zinvolle parameter om 
uitbreidingsbeleid aan te koppelen.

2. Het VAPH werkt momenteel aan een voorstel rond inhoudelijke criteria. Die dienen 
vervolgens nog afgetoetst op het politieke niveau en met de sector. Het is alleszins 
de bedoeling om de verdeling van middelen te koppelen aan duidelijke beleidslijnen. 
Daarbinnen zal regionale spreiding zeker één van de criteria zijn.


